



RETURN BIDS TO:

RETOURNER LES SOUMISSIONS À:

**Parks Canada Agency
P.O. Box 900
100 Hawk Avenue
Banff, Alberta T1L 1K2**

SOLICITATION AMENDMENT

MODIFICATION DE L'INVITATION

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same

Ce document est par la présente revise; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments - Commentaries

Vendor/Firm Name and Address

Raison sociale et adresse du
fournisseur/de l'entrepreneur

Issuing Office - Bureau de distribution

Parks Canada Agency
Banff Field Unit
P.O. Box 900
Banff Alberta T1L 1K2

Title-Sujet Grounds Maintenance and Landscaping		Date September 13, 2013
Solicitation No. - No. de l'invitation 5P421-14-0014	Amendment No. - No modif. 001	
GETS Reference No. - No de reference de SEAG N/A		
Solicitation Closes L'invitation prend fin - at - à 02:00 PM on - le 2013-09-30	Time Zone Fuseau horaire - Mountain Time (MT)	
F.O.B. - F.A.B.		
Address Inquiries to: - Adresser toute demande de renseignements à : Rose Marino		
Telephone No. - No de téléphone (403) 760-1319	Fax No. - No de FAX: (403) 762-5057	
Destination of Goods, Services, and Construction: Destinations des biens, services et construction:		
Vendor/Firm Name and Address Raison sociale et adresse du fournisseur/de l'entrepreneur		
Name and title of person authorized to sign on behalf of the Vendor/Firm Nom et titre de la personne autorisée a signer au nom du fournisseur/ de l'entrepreneur		
Signature	Date	

Amendment 001

This amendment is raised to answer the following questions:

Q1) What are the rates of pay of the employees that are subject to the ADI

A1) There are two different indeterminate grounds positions. These positions have a maximum rate of pay of \$22.21/hour and \$22.99/hour respectively.

Q2) What is the levels of the core benefits now provided to the employees and costs

A2) It is recommended that bidders obtain legal advise related to the HR section.

Q3) Are they able to get the resumes of the employees.

A3) Resumes are not available at this time.

Q4) Is there any requirement for retention after the initial 2 years

A4) The retention requirements are as stated in Part VII - Special Provisions Regarding Alternative Delivery Initiatives. There are no additional requirements.

All other terms and conditions remain the same.



RETURN BIDS TO:
 RETOURNER LES SOUMISSIONS À:

Agence Parcs Canada
C.P. 900
100, avenue Hawk
Banff (Alberta) T1L 1K2

SOLICITATION AMENDMENT
MODIFICATION DE L'INVITATION

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments - Commentaries

Vendor/Firm Name and Address
 Raison sociale et adresse du fournisseur/de l'entrepreneur

Issuing Office - Bureau de distribution

Agence Parcs Canada
 Unité de gestion du parc national Banff
 C.P. 900
 Banff (Alberta) T1L 1K2

Title-Sujet Entretien de terrains et aménagement paysager		Date Le 13 septembre 2013
Solicitation No. - No. de l'invitation 5P421-14-0014	Amendment No. - No modif. 001	
GETS Reference No. - No de reference de SEAG S.o.		
Solicitation Closes L'invitation prend fin - at - à 14 h on - le 2013-09-30	Time Zone Fuseau horaire - Heure des Rocheuses (HR)	
F.O.B. - F.A.B.		
Address Inquiries to: - Adresser toute demande de renseignements à : Rose Marino		
Telephone No. - No de téléphone (403) 760-1319	Fax No. - No de FAX: (403) 762-5057	
Destination of Goods, Services, and Construction: Destinations des biens, services et construction:		
Vendor/Firm Name and Address Raison sociale et adresse du fournisseur/de l'entrepreneur		
Name and title of person authorized to sign on behalf of the Vendor/Firm Nom et titre de la personne autorisée à signer au nom du fournisseur/de l'entrepreneur		
Signature	Date	

Modification 001

La présente modification vise à répondre aux questions suivantes :

Q1) Quels sont les taux de rémunération des employés visés par l'Initiative de diversification des modes d'exécution?

R1) Il y a deux postes de durée indéterminée pour l'entretien des terrains. Ces postes sont assortis d'un taux de rémunération maximal de 22,21 \$ l'heure et de 22,99 \$ l'heure respectivement.

Q2) Quels avantages sociaux essentiels sont fournis aux employés et quels en sont les coûts?

R2) Il est recommandé aux soumissionnaires d'obtenir des avis juridiques pour tout ce qui concerne la section sur les RH.

Q3) Est-il possible d'obtenir les curriculum vitæ des employés?

R3) Il n'est pas possible d'obtenir les curriculum vitæ pour l'instant.

Q4) Y a-t-il des exigences pour le maintien en poste après les deux premières années?

R4) Les exigences relatives au maintien en poste sont énoncées dans la partie VII – Dispositions particulières concernant la diversification des modes d'exécution. Il n'y a pas d'autres exigences.

Les autres modalités demeurent inchangées.